
                  

ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 
Από το υπ’ αριθ. 4/2022 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 32/2022                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έγκριση της υπ’ αριθ. 5/2022 απόφασης της 

Κοινωφελούς επιχείρησης Πολλαπλής 

Ανάπτυξης Δ.Βέροιας, περί έγκρισης του 

κανονισμού διάθεσης χώρων, υποδομών και 

υπηρεσιών (Κ.Δ.Χ.Υ.Υ.) 

 

Σήμερα 23 Φεβρουαρίου του έτους 2022 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική μεικτή συνεδρίαση: α) δια ζώσης, στο Δημαρχείο, στην αίθουσα 

συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46 και β) με τηλεδιάσκεψη (με 

χρήση της τεχνολογίας του e-presence (www.epresence.gov.gr) ύστερα από την με ημερομηνία 

18-2-2022 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου του Δ.Σ που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους και 

τους Προέδρους Δημοτικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 

67 του ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018 και 

τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019 και το άρθρο 10 του ν.4674/2020. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 

επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  33 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η. Τσιφλίδης, 2) Β. Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) Κ. 

Ρίζος, 5) Θ.Θεοδωρίδης, 6)Α.Τσαχουρίδης, 7) Σ.Διαμάντης, 8) 

Β.Λυκοστράτης, 9) Κ. Γρηγοριάδης, 10) Λ.Ακριβόπουλος, 11) Θ. 

Κορωνάς, 12) Α. Λαζαρίδης, 13) Α.Σιδηρόπουλος, 14)Α.Δέλλας, 

15)Λ.Ασλανίδης, 16)Σ. Τζήμα, 17) Ε.Κελεσίδης, 18) 

Κ.Παλουκίδης, 19) Δ.Πυρινός, 20)Χ.Τσιούντας, 

21)Ν.Λαζόπουλος, 22) Π.Παυλίδης, 23) Μ. Σουμελίδης, 24) 

Γ.Μιχαηλίδης, 25) Ν.Αγγέλου, 26) Α.Μαρκούλης, 27) 

Κ.Τροχόπουλος, 28)Κ.Θεοδωρίδης, 29) Δ.Τσανακτσίδης, 30) 

Δ.Ράλλη, 31) Γ.Δεμερτζίδης, 32) Χ.Τσολακίδης 33) 

Γ.Μελιόπουλος 

Γ.Μπατσαρά, Κ.Βασιλειάδης 

Β.Στεφανόπουλος, Χ.Κελεσίδης, 

Γ.Γουλτίδης, Σ.Στουγιάννος, 

Π.Μουχτάρη, Ι.Τσαναξίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Γ.Τσιλογιάννης, Α.Καραβασίλης 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Ι.Βοργιατζίδης, 

Γ.Λιλιόπουλος, Κ.Τζήμας, Α.Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α.Τσαπράνης, Ι.Σιδηρόπουλος, 

Ν.Μαργαριτόπουλος, Ι.Χειμώνας, Ι.Καραγιάννης, Χ.Τσανασίδης, Κ.Βύζας, Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, Π. 

Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές, Η.Καραμήτσος 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 30/2022 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος. 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 32/2022 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ Β.Λυκοστράτης, Ν.Αγγέλου, Χ.Τσιούντας, 

Χ.Τσολακίδης, Κ.Παλουκίδης και ο Μ.Σουμελίδης. 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 42/2022 απόφασης αποχώρησε ο κ.Θ.Κορωνάς. 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 7-2-2022 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, 

που έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Κοινωφελούς Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου 

Βέροιας με την αριθ. 5/2022 απόφασή του ενέκρινε τον κανονισμό διάθεσης χώρων, υποδομών 

και υπηρεσιών (Κ.Δ.Χ.Υ.Υ.) 

Με τις διατάξεις των παρακάτω άρθρων του Ν. 3463/06 (Κ.Δ.Κ.) ορίζεται ότι: 

«Άρθρο 256 (Έγκριση αποφάσεων) 1. Οι αποφάσεις του διοικητικού συμβουλίου της 

κοινωφελούς επιχείρησης εγκρίνονται από το δημοτικό συμβούλιο, αν αυτές αφορούν: 

α) Την ψήφιση του προϋπολογισμού, του ισολογισμού και της έκθεσης πεπραγμένων. 

β) Την αγορά ή εκποίηση ακινήτων ή την επιβάρυνση αυτών με εμπράγματο δικαίωμα. 

γ) Τη διάθεση των καθαρών κερδών ή τη διενέργεια επενδύσεων. 

δ) Την αύξηση του κεφαλαίου της επιχείρησης. 

ε) Τη συγχώνευση ή τη λύση της επιχείρησης. 

στ) Τη σύναψη δανείων και 

ζ) Την έγκριση των κανονισμών του επομένου άρθρου. 

2. Για τη νόμιμη λήψη ή έγκριση των ανωτέρω αποφάσεων απαιτείται η πλειοψηφία του 

συνόλου των μελών του αντίστοιχου συμβουλίου. 

3. Η έγκριση παρέχεται μέσα σε ένα (1) μήνα από τότε που κοινοποιήθηκε η απόφαση στο 

δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο. Αν περάσει άπρακτη η προθεσμία αυτή, θεωρείται ότι η 

απόφαση του διοικητικού συμβουλίου έχει εγκριθεί.». 

«Άρθρο 257 (Κανονισμοί – Συμβάσεις) 1. Το διοικητικό συμβούλιο της επιχείρησης 

συντάσσει υποχρεωτικά τους ακόλουθους κανονισμούς: 

α. Εσωτερικό κανονισμό υπηρεσιών, με τον οποίο καθορίζονται η οργάνωση, η 

διάρθρωση και οι αρμοδιότητες των υπηρεσιών της επιχείρησης, οι θέσεις του προσωπικού κατά 

ειδικότητα, καθώς και το ανώτατο όριο αυτού. 

β. Κανονισμό προσωπικού, ο οποίος καθορίζει την υπηρεσιακή κατάσταση αυτού, τα 

προσόντα πρόσληψης, τα δικαιώματα και τις υποχρεώσεις, καθώς και τις πειθαρχικές του 

ευθύνες. 

γ. Κανονισμό οικονομικής διαχείρισης. 

Με απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης μπορεί να συντάσσονται και 

άλλοι κανονισμοί, οι οποίοι κρίνονται απαραίτητοι για τη λειτουργία αυτής.(2..)». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την 

έγκριση ή μη της με αριθ. 5/2022 απόφασης του Δ/κού Συμβουλίου της ΚΕΠΑ «Έγκριση ή μη 

κανονισμού διάθεσης χώρων, υποδομών και υπηρεσιών (Κ.Δ.Χ.Υ.Υ.)».  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Ρίζος: Ο σκοπός του παρόντος κανονισμού είναι αφενός η διευκόλυνση της υλοποίησης 

των καταστατικών σκοπών της επιχείρησης όπως αυτοί αναφέρονται στην σύστασή της και 

αφετέρου η υποστήριξη της επιστημονικής, πολιτιστικής, κοινωνικής δράσης της Βέροιας με την 

διάθεση των χώρων υποδομών και υπηρεσιών της επιχείρησης σε τρίτους φορείς και φυσικά 

πρόσωπα. Οι χώροι με τις υποδομές που είναι προς διάθεση είναι αυτοί που έχουν παραχωρηθεί 

στην επιχείρηση από τον Δήμο Βέροιας με βάση την απόφαση του ΔΣ του 2011 όπως έχει 

τροποποιηθεί και ισχύει. 

 Από την παράθεση της έκθεσης ελέγχου του ελεγκτικού συνεδρίου και των ανωτέρων 

διατάξεων της σχετικής νομοθεσίας προκύπτει χωρίς αμφιβολία ότι την αποκλειστική 

αρμοδιότητα για τον καθορισμό αντιτίμου χώρων και την χρήση υπηρεσιών, διάθεση προϊόντων 

της επιχείρησης, αλλά και για την εκμίσθωση ακινήτων και κινητών που ανήκουν στην 

επιχείρηση έχει το διοικητικό συμβούλιο χωρίς να μπορεί ούτε και το ίδιο να αναθέσει τις 

αρμοδιότητες σε άλλο όργανο της επιχείρησης. Οι διατάξεις του παρόντος κανονισμού 

ΑΔΑ: 6Ν5ΒΩ9Ο-84Τ



τροποποιούνται μόνο με απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης η οποία 

εγκρίνεται από το Δ.Σ. Βέροιας, για αυτό καλούμαστε σήμερα εδώ. 

 Σε εξαιρετικές και έκτακτες περιπτώσεις ζητήματα που προκύπτουν κατά την εφαρμογή 

του παρόντος κανονισμού ή δεν προβλέπονται από αυτόν επιλύονται με απόφαση του προέδρου 

του ΔΣ και υποβάλλονται προς έγκριση στο ΔΣ. Ο πρόεδρος του ΔΣ μπορεί να αρνηθεί χρήση 

χώρων υποδομών και υπηρεσιών αν κρίνει ότι οποιοσδήποτε φορέας χρησιμοποιεί τακτικές για 

να αποφύγει την καταβολή του αντίτιμου, ενδεικτικά συμμετοχή φορέα που δεν απαλλάσσεται 

από την καταβολή αντιτίμου σε εκδήλωση φορέα που απαλλάσσεται από την καταβολή 

αντίτιμου, δήθεν με την μορφή συνδιοργάνωσης, οι εισπράξεις αυτές υποβάλλονται αμέσως στο 

Διοικητικό Συμβούλιο. 

 Ειδικά για το ΔΗΠΕΘΕ προτείνονται τα εξής: Για τις υποχρεώσεις και μόνο για αυτές, 

δηλαδή την υλοποίηση τουλάχιστον τριών θεατρικών παραγωγών κατά έτος, δύο από την 

κεντρική σκηνή και μια από την παιδική σκηνή κατά την χειμερινή και θεατρική περίοδο, το 

ΔΗΠΕΘΕ Δήμου Βέροιας θα πρέπει να έχει δωρεάν αποκλειστική χρήση χώρων και υποδομών.  

Ειδική ρύθμιση για όσο διάστημα διαρκεί η πανδημία μόνο για την περίοδο αυτή και 

εφόσον επιτραπεί η πραγματοποίηση εκδηλώσεων με μερική πληρότητα χώρων, το αντίτιμο των 

παρεχόμενων υπηρεσιών προσαρμόζεται στην επιτρεπόμενη κάθε φορά πληρότητα των χώρων. 

Έτσι λοιπόν σας καλώ να υπερψηφίσετε τον κανονισμό διάθεσης χώρων γιατί θεωρούμε ως Δ/κό 

Συμβούλιο ότι ανταποκρίνεται στις ανάγκες της επιχείρησης και κινείται μέσα σε ιδιαίτερα 

λογικά πλαίσια, χωρίς να αδικεί κανένα φορέα πολιτισμού ή κοινωνικό φορέα που καλείται να 

εξυπηρετήσει ή πιο σωστά να υπηρετήσει με τους χώρους και το προσωπικό που διαθέτει. 

Παυλίδης: O Μικρασιατικός Σύλλογος κάθε χρόνο κόβει την πίτα του μετά τον 

εκκλησιασμό στην εκκλησία του Αγ. Βασιλείου  και τώρα θα πρέπει να πληρώσει 270€ για να 

κόψει μια βασιλόπιτα στην Στέγη Γραμμάτων και Τεχνών; 

Ρίζος : Οι σύλλογοι μπορούν να πάρουν τις αίθουσες δέκα μέρες τον χρόνο, αν είναι μέσα 

σε αυτές τις δέκα μέρες, δηλαδή δέκα σύλλογοι μπορούν να πάρουν από μία μέρα, χωρίς 

αντίτιμο. Από κει και πέρα ο σύλλογος που θα ζητήσει την αίθουσα για ενδέκατη φορά θα πρέπει 

να πληρώσει κάποιο αντίτιμο, αυτό λέει ο κανονισμός. 

Μαρκούλης: Με την διαδικασία του καλλιτεχνικού διευθυντή τι γίνεται; Δεν ξέρω σε 

ποιο στάδιο είναι, όταν θα έρθει ο διευθυντής θα έρθει με ένα δεδομένο. Για ποιον λόγο δεν 

αναμένετε και την άποψη του διευθυντή ο οποίος θα έχει συγκεκριμένη πρόταση;  

Πόσοι είναι οι σύλλογοι σε όλη την Ημαθία στα διοικητικά όρια της Βέροιας;  

Ρίζος: Συνήθως δεν συγκεντρώνονται πάνω από δέκα τα τελευταία χρόνια σε όλη την 

διάρκεια της χρονιάς, συνήθως πέντε έξι για δράσεις που διαχειρίζεται η ΚΕΠΑ 

Μαρκούλης : Για τα συνέδρια τι γίνεται; Θα γίνεται με καταβολή τιμήματος;  

Ρίζος: Μέσα στον κανονισμό περιγράφεται, προγραμματίζονται τα συνέδρια, αν είναι 

δημόσιος φορέας προβλέπεται να γίνεται δωρεάν, αν είναι κάποιος ιδιωτικός φορέας θα 

πληρώνει τις αίθουσες. Αν είναι η εκκλησία και θέλει να κάνει ένα συνέδριο προβλέπεται να 

κάνει δωρεάν ένα συγκεκριμένο αριθμό χρήσεων, η Μητρόπολη, όχι οι ναοί, δεν 

συμπεριλαμβάνονται 

Μαρκούλης: Τα «Παύλεια» κρατούν πέντε-έξι μέρες  

Ρίζος: Δεν γίνονται όλες οι εκδηλώσεις στην Στέγη Γραμμάτων και Τεχνών γίνονται και 

αλλού τα «Παύλεια» 

Μαρκούλης: Για ποιον λόγο προβλέπετε ότι είναι δέκα; Δηλαδή τον μεγαλύτερο αριθμό 

εκδηλώσεων θα τον πληρώνει η Μητρόπολη. 

Ρίζος: Δεν κάνει παραπάνω εκδηλώσεις η Μητρόπολη, έχει στείλει ένα πρόγραμμα η 

Μητρόπολη  για τις εκδηλώσεις που θέλει να κάνει, είναι τέσσερις ή πέντε μέρες, τα «Παύλεια» 

δεν γίνονται μόνο στους χώρους που διαχειρίζεται η ΚΕΠΑ.  

Τα τελευταία χρόνια έχουν υπολογιστεί περίπου ποιες είναι οι ανάγκες κάθε φορέα, αν 

είναι Πρωτοβάθμια ή Δευτεροβάθμια δημόσια εκπαίδευση ξέρουμε πόσες φορές χρειάζονται τον 

χώρο και προβλέπεται μέχρι τέσσερις μέρες τον χρόνο να παίρνουν δωρεάν τον χώρο, δεν 
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κάνουν περισσότερο από αυτές, τα τελευταία δέκα χρόνια δεν έχουν κάνει πάνω από τέσσερις 

φορές τον χρόνο, ούτε η εκκλησία, όπως και σύλλογοι δεν έχουν κάνει, δεν είναι αυθαίρετο 

αυτό, γίνεται μετά από μετρήσεις των τελευταίων ετών για να μην δημιουργούνται δυσαρέσκειες 

από τους κοινωνικούς φορείς. 

Βέβαια η λειτουργία των χώρων είναι μια υψηλή δαπάνη, μόνο το ρεύμα και η θέρμανση 

που θέλει τους χειμερινούς μήνες είναι ένα υπερβολικό ποσό για μία εκδήλωση. Οπότε θα πρέπει 

να προβλέψουμε όταν γίνεται παραπάνω χρήση από τους φορείς να πληρώνουν το αντίτιμο. 

Μαρκούλης: Θα γίνει μία εκδήλωση θα πάρει η ΚΕΠΑ το 60 % και ο διοργανωτής το 

40%; 

Ρίζος: Συνδιοργανώσεις υπάρχουν πολλές και δεν υπάρχει αντίτιμο, αλλά το ποσοστό δεν 

μπορείς να το προβλέψεις, τα εισιτήρια μίας εκδήλωσης; Το ποσοστό επί των εισιτηρίων; 

Μπορούν να γίνουν πολλές σκέψεις πάνω σε ένα κανονισμό, αλλά η λογική είναι αυτή, έχουμε 

μειώσει το κόστος ενοικίασης χώρων. Στον κανονισμό του 2011 έφτανε στο Άλσος 1.100€ για 

μία συναυλία, τώρα έφτασε στα μισά χρήματα, περίπου 600€, έχουν πέσει πολύ οι τιμές. 

Τσανακτσίδης: Έχω δει τη νέα τιμολόγηση κι υπάρχει μεγάλη μείωση και πέραν του 

μισού σε διάφορες εκδηλώσεις, δεδομένου και του κορωνοϊού που σε κάθε εκδήλωση μπορεί να 

έχουμε πολύ λίγο κόσμο. Έχει υπολογιστεί αν θα μπαίνει μέσα με αυτόν τον τρόπο η εταιρεία ή 

όχι; Γιατί τα έσοδα  θα είναι πιο λίγα  

Ρίζος: Στο τέλος της εισήγησης μου στην ειδική ρύθμιση, για όσο διάστημα διαρκεί η 

πανδημία και μόνο για την περίοδο αυτή και εφόσον επιτραπεί η πραγματοποίηση εκδηλώσεων 

με μερική πληρότητα χώρου, το αντίτιμο των παρεχόμενων υπηρεσιών προσαρμόζεται στην 

επιτρεπόμενη κάθε φορά πληρότητα χώρων. 

Κορωνάς: Διαβάζω στον κανονισμό που πήρα σήμερα το εξής: Αναφέρεται στο άρθρο2: 

9 που αφορά τη σχέση ΔΗΠΕΘΕ με ΚΕΠΑ Δήμου Βέροιας, ότι το ΔΗΠΕΘΕ θα λαμβάνει μία 

απόφαση  περί της παραχώρησης των χώρων το ΔΗΠΕΘΕ από την ΚΕΠΑ, η οποία απόφαση θα 

είναι δεσμευτική για την ΚΕΠΑ, αυτό αναφέρεται μέσα. Αφού η απόφαση είναι δεσμευτική για 

την ΚΕΠΑ, πως η ΚΕΠΑ θα μπορεί να πραγματοποιήσει εκδηλώσεις προγραμματισμένες όπως 

το φεστιβάλ που θέλαμε να βάλουμε των μουσικών πανεπιστημίων ενώ υπάρχει ήδη απόφαση 

του ΔΗΠΕΘΕ που είναι δεσμευτική; Δεν υπάρχουν στον κανονισμό η καταγραφή και  

ημερομηνίες των εκδηλώσεων της ΚΕΠΑ.  

Από τη στιγμή που μια απόφαση είναι δεσμευτική κι από την ΚΕΠΑ προτείνεται μετά, σε 

περίπτωση διαφωνίας, να λύνεται από  μια επιτροπή που θα αποτελείται από τον πρόεδρο του 

ΔΗΠΕΘΕ και τον πρόεδρο της ΚΕΠΑ και από διευθυντές, αυτό είναι μια μορφή διαιτησίας. 

Καταρχήν δεν μπορεί να υπάρχει δεσμευτική απόφαση και να λύνεται από επιτροπή, εάν υπάρχει 

αυτή η επιτροπή δεν μπορεί να είναι από τους δύο που διαφωνούν, όταν παραπέμπεται σε ένα 

διαιτητή θα πρέπει να είναι κάποιος άλλος, αυτό είναι κάτι καινούριο και η ΚΕΠΑ θα παραχωρεί 

με δεσμευτική απόφαση του ΔΗΠΕΘΕ, γιατί θεωρώ αντί να αμβλύνει θα οξύνει το πρόβλημα. 

Ρίζος: Θα σας μιλήσω με βάση την προσωπική μου εμπειρία τα τελευταία χρόνια σε 

σχέση με την συνεργασία με το ΔΗΠΕΘΕ. Υπάρχει αρμονικότατη συνεργασία με το ΔΗΠΕΘΕ, 

μπορούμε να συνεννοηθούμε στα πάντα και νομίζω το ΔΗΠΕΘΕ ως ένας δεύτερος δημοτικός 

φορέας πολιτισμού δικαιούται να έχει κατά προτεραιότητα την χρήση των χώρων. Οπότε η 

ΚΕΠΑ μπορεί να κάνει κάποιες αναπροσαρμογές στο δικό της πρόγραμμα, υπάρχει τέτοια 

ευελιξία και τέτοια διάθεση από μέρους μου και από μέρος του διοικητικού συμβουλίου και από 

μέρος της υπηρεσίας, αυτό σας το λέω με κάθε σιγουριά, δεν θα επηρεάσει σε τίποτα τον 

προγραμματισμό της ΚΕΠΑ ούτε του ΔΗΠΕΘΕ το επίπεδο συνεννόησης και συνεργασίας που 

έχουμε αυτήν τη στιγμή οι δύο φορείς. 

Δήμαρχος: Να πω κάτι για να μην έχουμε θέματα. Υπάρχουν ημερομηνίες που 

συμβαίνουν κάποια γεγονότα και βέβαια σε αυτές τις ημερομηνίες θα υπάρχουν κάποιοι φορείς 

της πόλης οι οποίοι λόγω της ημερομηνίας πρέπει να κάνουν εκδηλώσεις. Σε αυτές τις 

περιπτώσεις δεν μπορεί να προηγείται ούτε το ΔΗΠΕΘΕ ούτε κανείς, θα πρέπει να πούμε όλοι 

μεταξύ μας θα γιορτάσουμε τα 100 χρόνια για την Μικρασιατική καταστροφή, θα την 
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γιορτάσουμε τον Σεπτέμβριο τάδε του μηνός, δεν θα δώσουμε προτεραιότητα στο ΔΗΠΕΘΕ 

έναντι αυτού του γεγονότος, τυχαία το αναφέρω, γιατί οι καλοί λογαριασμοί κάνουν τους καλούς 

φίλους, πρόεδροι του ΔΗΠΕΘΕ και της  ΚΕΠΑ. 

Πυρινός: Να βοηθήσω την συζήτηση. Οι δεσμευτικές, η λέξη είναι λίγο έντονη και 

βαριά. Όσον αφορά το ΔΗΠΕΘΕ οι μέρες που ζητάμε και οι εποχές είναι Μάρτιος και 

Νοέμβριος, στις οποίες σύμφωνα με τα προηγούμενα χρόνια είδαμε ότι δεν υπάρχει ζήτηση από 

άλλους συλλόγους και φορείς, οπότε οι ημερομηνίες που ζητάμε είναι κατά 80-90% ελεύθερες 

εκτός αν τύχη κάτι, όλα είναι υπό συζήτηση, τα δικά μας τα θέματα είναι απόγευμα άρα 

μπορούμε να συνεννοηθούμε, τα πάντα είναι η καλή διάθεση και η καλή σχέση. 

Παυλίδης: Η διαιτησία είναι μονός αριθμός Να μπει και ένας πέμπτος  

Ρίζος: Δεν υπάρχει διαφωνία, δεν ξεκινούμε με το δεδομένο ότι θα υπάρχει διαφωνία, θα 

υπάρχει η διάθεση συνεργασίας, γιατί πρέπει να υπάρχει και πέμπτος; Συγγνώμη αλλά δεν είμαι 

αυτής της λογικής. 

Παυλίδης: Καλό είναι να μην περηφανευόμαστε για τα πάντα, να είμαστε μετριοπαθείς, 

βλέπουμε το Ελεγκτικό Συνέδριο που μιλάει για μη χρηστή διοίκηση και βλέπουμε την 

προσπάθεια της ΚΕΠΑ να δίνει λύσεις. Βλέπουμε να μιλάνε με σκληρά λόγια, τουλάχιστον να 

μην περηφανευόμαστε για πράγματα που μπορεί να βρούμε μπροστά μας. 

Μαρκούλης: Την μοναδική ένσταση που έχω είναι αν τελικά το νομικό πρόσωπο είναι 

στην διάθεση όλων χωρίς καμία εξαίρεση. Ο κ. Ρίζος λέει και δεν τον αμφισβητώ, ότι οι 

σύλλογοι είναι πέντε έξι, μπορεί να είναι και τριάντα, πενήντα, δεν ξέρω πόσοι είναι, π.χ. 

έρχονται αιτήματα από πολλούς συλλόγους, ποια θα είναι τα κριτήρια; Γίνεται μια εκδήλωση και 

ορίζεται η τιμή για τις ώρες, θα καταβάλει αποζημίωση και για τις πρόβες; 

Ρίζος: Φυσικά θα καταβάλει και για τις πρόβες χαμηλότερο ποσό, γιατί ο χώρος πάλι θα 

θερμαίνεται, θα έχει φωτισμό, θα έχει φύλακες, θα έχει τους ηχολήπτες. Το Ελεγκτικό Συνέδριο 

ελέγχει τα πάντα κ.Μαρκούλη  

Μαρκούλης: Διαφωνώ με αυτήν την λογική, η προαίρεσή σας είναι να παραχθεί όσο 

καλύτερο έργο, συμμετέχει ο συνάδελφος κ. Κ.Θεοδωρίδης, έχει υπερψηφίσει την πρόταση, εγώ 

είμαι υποχρεωμένος να διατυπώσω την άποψη μου, το ψηφίζω, αλλά θέλω να είναι 

καταγεγραμμένη στα πρακτικά του Δ.Σ.  

Οι κανονισμοί αλλάζουν, αφήνουμε και ένα περιθώριο αλλαγής του κανονισμού και άλλο 

ζήτημα είναι όταν προκύπτουν διαφωνίες τι θα γίνεται; Θα πρέπει να υπάρχει και κάποιος τρίτος 

που δεν συμμετέχει στα διοικητικά συμβούλια ή στις επιχειρήσεις ως εργαζόμενος, να είναι έξω 

από τη διοίκηση των δύο νομικών προσώπων, να υπάρχει κι η δυνατότητα διαμόρφωσης 

πλειοψηφίας όταν υπάρχει ισοψηφία.  

Σας εύχομαι καλή επιτυχία, να υπηρετήσετε το όραμά σας όσο καλύτερα μπορείτε εσείς 

και οι υπάλληλοι να είναι αρωγοί και να είμαστε μαζί. Να δούμε τι γίνεται με την ενεργειακή 

αναβάθμιση, την εγκατάσταση των φωτοβολταϊκών. 

Κορωνάς: Να απαντήσω στον κ.Ρίζο λέγοντάς του ότι οι αρμονικές σχέσεις είναι πολύ 

καλό να υπάρχουν κι οι αρμονικές σχέσεις δεν προϋποθέτουν δεσμεύσεις, είναι κάτι οξύμωρο, 

έχω μεγάλη αντίρρηση όσον αφορά αυτήν τη διατύπωση, καθώς σας είπα ότι δεν μπορεί μία 

απόφαση του ΔΗΠΕΘΕ να δεσμεύει την ΚΕΠΑ, ακόμα και τον Δήμο, χωρίς να λαμβάνουμε 

υπόψιν τον προγραμματισμό των εκδηλώσεων της ΚΕΠΑ, του Δήμου και των υπόλοιπων 

φορέων. Κάτι τέτοιο δεν έχει γίνει ποτέ και θεωρώ δεν πρέπει να γίνει και τώρα, γιατί μόνο 

προβλήματα θα δημιουργήσει εάν το θέμα που πρέπει να αντιμετωπιστεί, είναι η στέγη για το 

ΔΗΠΕΘΕ, αυτό δεν θα λυθεί εμμέσως με μία απόφαση η οποία θα προέλθει από μία 

κανονιστική πράξη που είναι ο κανονισμός παραχώρησης χώρων της ΚΕΠΑ, θα πρέπει να δοθεί 

με μία ευθεία λύση.  

Πως πήρε η ΚΕΠΑ την παραχώρηση χώρων από τον Δήμο Βέροιας; Να γίνει κάτι 

αντίστοιχο από τον Δήμο Βέροιας. Μιλάμε για μία άλλη διαδικασία όπου εμμέσως 

εξασφαλίζουμε στο ΔΗΠΕΘΕ και πρέπει να έχει το ΔΗΠΕΘΕ την στέγη που έχει πάρει, αλλά 

δεν μπορεί να γίνει έτσι, αυτή η διαδικασία μόνο προβλήματα θα φέρει.  
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Επομένως δεσμεύσεις apriori μέσα από ένα κανονισμό που θα δημιουργήσουν 

προβλήματα δεν μπορώ να τον ψηφίσω είναι κάτι που δεν έχει ξανασυμβεί ποτέ στον κανονισμό 

της ΚΕΠΑ και νομίζω αν θα γίνει τώρα δεν θα λειτουργήσει. 

Η διατυπωση αυτή η απόφαση να δεσμεύει την ΚΕΠΑ και όλους τους υπόλοιπους είναι 

μια απόφαση που θα έχει δύναμη απέναντι σε όλους και θεωρώ ότι είναι λανθασμένο και πόσο 

μάλλον αν πάμε σε διαιτησία που θα είναι ανάμεσα στην ΚΕΠΑ που θα διαφωνεί αν διαφωνεί, 

του διευθυντή της ΚΕΠΑ και του προέδρου του ΔΗΠΕΘΕ και του διευθυντή του ΔΗΠΕΘΕ. 

Θεωρώ ότι πρέπει να αλλάξει αυτή η διατύπωση, δεν πρέπει να μιλάμε apriori αποφάσεις που 

δεσμεύουν χωρίς να λαμβάνουμε υπόψιν την κανονιστική πράξη, γιατί από την στιγμή που θα 

έχει κανονιστική ισχύ για όλους, θα πρέπει να αναφέρεται και για ποιες ημερομηνίες θα πρέπει 

να δεσμεύσει η ΚΕΠΑ προκειμένου να μην βγει εκτός ο προγραμματισμός της. Άρα ή θα πρέπει 

να φέρετε έναν κανονισμό που θα αναφέρονται όλες οι εκδηλώσεις ή θα πρέπει αυτό το 

δεσμευτικό να φύγει εντελώς . 

Προφανώς οι παραχωρήσεις στους πολιτιστικούς συλλόγους, δεν είναι πέντε, δεν είναι 

δέκα, αν το πάμε με κριτήρια προ πανδημίας, οι παραχωρήσεις σε πολιτιστικούς συλλόγους ήταν 

πολύ περισσότερες από δέκα, μιλάμε στην περιοχή μας για εκατό συλλόγους και θα έπρεπε να 

λάβουμε υπόψιν μας ότι μετά από μια περίοδο πολιτιστικής ανομβρίας για τους συλλόγους 

μπορεί να υπάρχει ιδιαίτερο ενδιαφέρον από τους συλλόγους αυτούς, όταν θα λήξουν τα μέτρα 

να γίνουν εκδηλώσεις. Τι θα πούμε, μόνο δέκα επιτρέπεται; Πρέπει να δούμε και πιο μπροστά, οι 

σύλλογοι θα θέλουν να έχουν την βοήθεια από την ΚΕΠΑ και εμείς θα αδυνατούμε από μία 

κανονιστική πράξη δεσμευτική και σε αυτό το κομμάτι να μην την παρέχουμε. Αν δεν αλλάξει η 

διατύπωση δηλώνω ότι θα καταψηφίσω την πρόταση. 

Ρίζος: Υπάρχει ένα Ελεγκτικό Συνέδριο που μας υποχρεώνει να ακολουθήσουμε 

κάποιους κανόνες, αυτοί οι κανόνες δεν εφαρμόστηκαν τα τελευταία χρόνια όπως έπρεπε και 

ίσως έχετε και εσείς κάποια εμπειρία από αυτό, δεν θα απαντήσω στα σχόλια που κάνετε, 

παρακαλώ τους συναδέλφους να ψηφίσουν τον κανονισμό. 

Μιχαηλίδης: Ο κανονισμός αυτός αν εξαιρέσουμε το άρθρο 2:9 ουσιαστικά είναι ο 

κανονισμός που εισήγαγα εγώ το 2011, βέβαια με άλλες τιμές, γιατί ήταν άλλες οι καταστάσεις 

και η οικονομική περίοδος τότε.  

Σε ότι αφορά τις μειώσεις των τιμών είναι θετικό για να μπορέσει να είναι λειτουργικό 

αυτό πρόεδρε και με δεδομένο την αύξηση της ενέργειας που είναι μεγάλο κόστος στην Στέγη 

και στο Χώρο Τεχνών.  

Απαραίτητη προϋπόθεση είναι τα 800.000€ να τα καταθέσει ο Δήμος γιατί αυτή είναι η 

ανάσα της ΚΕΠΑ και λειτουργεί. Αν τυχόν ο Δήμος ζοριστεί από άλλες καταστάσεις και δεν 

μπορεί να δώσει τα 800.000€ και πάει σε μια διαδικασία να δώσει λιγότερα, εκτροχιάζεται όχι 

μόνο ο κανονισμός αλλά όλη η λειτουργία της επιχείρησης.  

Σε αυτό που θα συμφωνήσω με τον κ.Κορωνά είναι ότι αυτή η παράγραφος που 

αναφέρεται για τους πολιτιστικούς συλλόγους είναι δεσμευτική για το σύνολο των εκδηλώσεων. 

 Ποιον κίνδυνο έχει; Το 2011,2012,2013,2014  υπήρχε πληθώρα συλλόγων που έκαναν 

τις εκδηλώσεις εκεί, σε αυτή την κατηγορία ανήκουν, οι οποίοι δεν είχαν αποδεκατιστεί από 

κορωνοϊό, ήταν ενεργοί, παραπάνω από δέκα συλλόγους πολιτιστικούς του Δήμου μας. Βέβαια 

ήταν σε δεύτερη μοίρα οι πολιτιστικοί σύλλογοι των δημοτικών διαμερισμάτων γιατί δεν ήταν 

πολύ δραστήριοι, εκτός από κάποιους του Μακροχωρίου και έτσι τα φέρναμε βόλτα.  

Επειδή αυτός ο κανονισμός θα ισχύει και στην πορεία, φοβάμαι ότι αν τελειώσει αυτή η 

διαδικασία της υγειονομικής κρίσης, ότι όλοι θα επιχειρήσουν να κάνουν εκδηλώσεις, αυτό που 

κάναμε πρόεδρε, αφού δεσμεύετε τις δέκα μέρες θα πρέπει να ζητήσετε εγκαίρως 

προγραμματισμό εκδηλώσεων από τους πολιτιστικούς φορείς, ποιοι χρειάζονται τον χώρο και 

πότε, έχοντας κοινοποιήσει τον κανονισμό λειτουργίας για να μπορέσετε να σταχυολογήσετε και 

να μην απορρίψετε φορείς οι οποίοι εκ των πραγμάτων και με το γράμμα του νόμου θα 

απορριφθούν. 
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Όσον αφορά το ΔΗΠΕΘΕ που δεν υπήρχε τότε στον κανονισμό, αυτά τα προβλήματα 

που υπήρχαν, γιατί υπήρχαν άλλες πληγές ανάμεσα ΚΕΠΑ και ΔΗΠΕΘΕ τουλάχιστον τα 

τέσσερα χρόνια που ήμουν πρόεδρος, τα προβλήματα τα λύναμε δια ζώσης με τον πρόεδρο του 

ΔΗΠΕΘΕ χωρίς να λογαριάζουμε τις έριδες και τις αντιδικίες μεταξύ υπηρεσιακών παραγόντων. 

 Σε αυτόν τον κανονισμό δεν μπορούμε να αλλάξουμε ούτε κεραία, ή το αποδεχόμαστε 

έτσι ή το απορρίπτουμε, το ΔΣ δεν έχει δικαίωμα να αλλάξει, αυτό θα φύγει αν διαφωνούμε 

πίσω, θα έρθει άλλος από την ΚΕΠΑ και θα ψηφιστεί, το ΔΣ δεν έχει δικαίωμα να αλλάξει, έχει 

δικαίωμα να τον αποδεχτεί ή να τον απορρίψει , δεν μπορεί να κάνει καμία τροποποίηση, ή το 

δεχόμαστε στο σύνολό του ή το απορρίπτουμε στο σύνολό του. Αυτό το λέω για όσους έχουν 

πάρει τον λόγο και για όσους θέλουν να τοποθετηθούν στην πορεία.  

Εγώ θα το ψηφίσω Πρόεδρε και πιστεύω ότι δεν θα φτάσετε ποτέ στην διαιτησία. Δεν 

ξέρω τι θα γίνει στο μέλλον, οι διοικήσεις αλλάζουν και εύχομαι να μην τροποποιήσουμε πάλι 

τον κανονισμό βάζοντας αλλά πράγματα. 

Κ.Θεοδωρίδης: Θα πρέπει να πω ότι οι προλαλήσαντες είναι περισσότερο ειδικοί για να 

θέσουν τους προβληματισμούς που έχουν θέσει.  

Έχουμε κάποιο δεδομένο, που είναι ο δημοσιονομικός έλεγχος, καταλήξαμε σε αυτόν τον 

κανονισμό μετά από εξαντλητική διαβούλευση κι άριστη συνεργασία, να επισημάνω ότι άριστη 

συνεργασία είχα και με τον προηγούμενο Πρόεδρο της ΚΕΠΑ και τουλάχιστον ο χώρος του 

πολιτισμού για μένα είναι πολύ διαφορετικός από τον χώρο εδώ μέσα. Εκεί όταν διαφωνούμε 

υπάρχει λόγος, αντίλογος, υπάρχει θέση, αντίθεση και φτάνουμε στην σύνθεση. 

 Για να συνεδριάσει το Δ/κό Συμβούλιο της ΚΕΠΑ ο πρόεδρος συμβουλεύεται τα μέλη, 

σε μια συνεδρίαση πρόσφατα ζήτησα να γίνει δια περιφοράς και όχι δια ζώσης ή με 

τηλεδιάσκεψη γιατί ήδη είχαμε εξαντλήσει τα θέματα γιατί διαβουλευόμαστε  και εκτός 

συνεδριάσεων του Δ/κού Συμβουλίου. Ο πρόεδρος έχει την άνεση να μου πάρει τηλέφωνο να με 

ενημερώσει, το ίδιο και εγώ, για να θέσω κάποιους προβληματισμούς, είναι άλλο το επίπεδο 

συνεργασίας σε εκείνον τον χώρο.  

Θα ψηφίσω τον κανονισμό γιατί συμμετείχα. Επίσης άλλο ήταν το επίπεδο συνεργασίας 

και από την εμπειρία μου στην Ε.Π.Ζ. και δημόσια είχα εξάρει το έργο του κ.Τσιφλίδη. Θα 

εξαντλήσουμε το θέμα μέσα από τον διάλογο, αυτή είναι η πολιτική μας θέση και βούληση για 

να καταλήγουμε σε ομόφωνες αποφάσεις.  

Ακριβόπουλος: Ο κανονισμός είναι προς την σωστή κατεύθυνση, καλώς 

επικαιροποιήθηκαν οι τιμές διάθεσης των χώρων όπως έπρεπε, θα τον ψηφίσω και θεωρώ ότι 

πρέπει να ψηφιστεί, θα μείνω σε αυτά τα δύο σημεία που πολύ σωστά τα έθεσε ο κ. Μιχαηλίδης 

και ο κ. Κορωνάς. Τουλάχιστον στην εποχή μου τα αιτήματα των πολιτιστικών συλλόγων που 

έρχονταν ήταν παραπάνω των είκοσι, αυτό δημιουργεί απευθείας στον πρόεδρο και στο 

διοικητικό συμβούλιο μια πίεση η οποία, ίσως κορωνοϊού να μην την είδατε στο μεγαλείο της 

αλλά είναι μια πίεση από συλλόγους που έχουν κοινωφελή σκοπό και να δείξουν κάποια 

δρώμενα και την υφίσταται το διοικητικό συμβούλιο και ο πρόεδρος, άποψή μου αυτός ο 

αριθμός θα πρέπει να είναι μεγαλύτερος.  

Σχετικά με την διαιτησία αν απαιτείται μεταξύ των δύο φορέων, θεωρώ ότι θα πρέπει να 

υπάρχει ένα όργανο το οποίο να λύνει τις διαφορές  καταλυτικά. 

Μαρκούλης: Έχω την καλή διάθεση να συνταχθώ με τον πρόεδρο, αυτά που είπε ο 

κ.Μιχαηλίδης και αυτά που εισέφερε ο κ. Ακριβόπουλος νομίζω επιβεβαιώνουν τον 

προβληματισμό που είχα. Ικανοποιούνται οι ανάγκες και τα αιτήματα; Αυτά που είπε ο κ. 

Κορωνάς, ο κ.Ακριβόπουλος, ο κ.Μιχαηλίδης, μήπως υπάρχει το περιθώριο να αποσυρθεί το 

θέμα να  ξανασυζητηθεί και να έρθει βελτιωμένο όσον αφορά τα δύο ζητήματα; 

Ρίζος: Θα σας δώσω στοιχεία κ. Μαρκούλη που ίσως σας βοηθήσουν να κατανοήσετε το 

σκεπτικό μου: Στο άρθρο για τους πολιτιστικούς συλλόγους πέρα των δέκα ημερών, αναφέρει οι 

σύλλογοι που δεν θα κάνουν χρήση των ανωτέρω δέκα ημερών και δεν θα προλάβουν να 

εξασφαλίσουν μια ημερομηνία, αν επιθυμούν να κάνουν χρήση των χώρων και υποδομών 

δικαιούνται έκπτωση στο 50% του αντιτίμου που προβλέπεται. Πρέπει να λάβουμε υπόψιν μας 
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και το άρθρο που αναφέρετε στην συνδιοργάνωση, δηλαδή μπορούμε να υπερπηδήσουμε 

τέτοιου είδους εμπόδια όταν η ΚΕΠΑ κάνει συνδιοργανώσεις με κάποιους φορείς που μπορεί να 

είναι πολιτιστικοί.  

Η πρόθεση η δική μας δεν είναι να αδικήσουμε κάποιους φορείς πολιτιστικούς 

συλλόγους και κάποιους να ευνοήσουμε. Θα προσπαθήσουμε με κάθε τρόπο να εξυπηρετήσουμε 

όλους όσους θα χρειαστούν την αίθουσα, αρκεί να είναι ξεκάθαροι οι όροι που θέτουν και να 

μην υπάρχει δόλος γιατί υπάρχουν και κάποιοι φορείς που έχουν κάποιο δόλο από πίσω, 

προσπαθούν να εξασφαλίσουν μια συνδιοργάνωση για να έχουν δωρεάν την χρήση της 

αίθουσας, αυτό μπορούμε να το ξεκαθαρίσουμε, αλλά η συνδιοργάνωση μπορεί να μας βοηθήσει 

να ξεπεράσουμε αυτό το πρόβλημα. Θα πρέπει να βάλουμε ένα όριο, μειώνουμε στο 50% τους 

συλλόγους που θέλουν μόνοι τους να κάνουν κάτι, αλλά έχουμε και το θέμα της 

συνδιοργάνωσης όπου μπορούμε να κάνουμε συνδιοργάνωση και να καλύψουμε το έξοδο 

συνδιοργάνωση, δεν πληρώνουν ούτε οι σύλλογοι ούτε κάποιος φορέας που θα κάνει μία 

εκδήλωση   

Μαρκούλης: Το αποδέχομαι, μέσα από την διαδικασία μπορεί να βγει και κάτι καλύτερο, 

το ζήτημα της ισότιμης μεταχείρισης δεν πρέπει να το δούμε; Αυτοί που επιλέξουν την 

συνδιοργάνωση δεν δημιουργεί μια αρνητική θέση σε σχέση με τους άλλους που έχουν κάποιο 

πλεονέκτημα; Το πρόβλημα δεν το εντόπισα εγώ το εντόπισε ο κ. Ακριβόπουλος και ο κ. 

Μιχαηλίδης. 

Ρίζος: Σε εμάς θα δείτε πόσο ευέλικτοι θα είμαστε, μπορούμε ως Δ/κό Συμβούλιο να 

είμαστε ευέλικτοι, δεν είμαι μόνος μου, είμαστε τόσα άτομα που μπορούμε να το συζητήσουμε 

Μαρκούλης: Με έχει δεσμεύσει η θέση του κ. Κ. Θεοδωρίδη αλλιώς δεν θα ψήφιζα 

καθόλου να το λύσει η διοίκηση το θέμα  

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου; 

Υπέρ της εισήγησης του Δημάρχου ψήφισαν είκοσι πέντε (25) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: 

Η. Τσιφλίδης, Β. Παπαδόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, Κ. Ρίζος, Θ.Θεοδωρίδης, Α.Τσαχουρίδης, 

Σ.Διαμάντης, Κ.Γρηγοριάδης, Λ.Ακριβόπουλος, Α.Λαζαρίδης, Α.Σιδηρόπουλος, Α.Δέλλας, 

Λ.Ασλανίδης, Σ.Τζήμα, Ε.Κελεσίδης, Δ.Πυρινός, Ν.Λαζόπουλος, Π.Παυλίδης, Γ.Μιχαηλίδης, 

Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, Κ.Θεοδωρίδης, Δ.Τσανακτσίδης, Δ.Ράλλη, Γ.Δεμερτζίδης 

Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Θ.Κορωνάς  

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 7-2-2022 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 

2.- Την υπ’ αριθ. 5/2022 απόφαση του Δ/κού συμβουλίου της Δημοτικής Επιχείρησης με την 

επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας». 

3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του 

ν.4555/2018, του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 

4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019 και των άρθρων 256 

και 257 του ν.3463/2006. 

 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 

Εγκρίνει την υπ’ αριθ. 5/2022 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της Δημοτικής 

Επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας», 

περί έγκρισης του κανονισμού διάθεσης χώρων, υποδομών και υπηρεσιών (Κ.Δ.Χ.Υ.Υ.) 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  32/2022 

.............................................................................................………................................. 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 

 

Μιχαήλ Σουμελίδης 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης  Γ. Τσιλογιάννης  

Β. Παπαδόπουλος  Α. Καραβασίλης  

Σ. Ασλάνογλου     

Κ. Ρίζος     

Θ. Θεοδωρίδης     

Α. Τσαχουρίδης     

Σ. Διαμάντης     

Β. Λυκοστράτης     

Κ. Γρηγοριάδης     

Λ. Ακριβόπουλος     

Θ. Κορωνάς     

Α. Σιδηρόπουλος     

Α. Δέλλας     

Λ. Ασλανίδης     

Σ. Τζήμα     

Ε. Κελεσίδης     

Κ. Παλουκίδης     

Δ. Πυρινός     

Χ. Τσιούντας     

Ν. Λαζόπουλος     

Π. Παυλίδης     

Γ. Μιχαηλίδης     

Ν. Αγγέλου     

Α. Μαρκούλης     

Κ. Τροχόπουλος     

Κ. Θεοδωρίδης     

Δ. Τσανακτσίδης     

Δ. Ράλλη     

Γ. Δεμερτζίδης  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  15-3-2022 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Χ. Τσολακίδης 

Γ. Μελιόπουλος 
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